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ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: 

-Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ.Κ.Χατζηδάκη 

 
Θέμα: Μικρός ο προϋπολογισμός για την Κρήτη στο Πρόγραμμα Εξοικονομώ – Αυτονομώ.  

Το  πρόγραμμα Εξοικονομώ – Αυτονομώ μπορεί να συνεχίσει την επιτυχία των προηγούμενων και να συμβάλλει  

στην ουσιαστική  αναβάθμιση του Κτιριακού αποθέματος της  χώρας αξιοποιώντας τις επενδύσεις που ήδη έχουν 

γίνει στον τομέα αυτό με την προστιθέμενη αξία της τεχνολογίας και των σύγχρονων τεχνικών, αρκεί να γίνουν οι 

απαραίτητες διορθώσεις για  την δίκαιη και αναγκαία χρηματοδότηση των γεωγραφικών περιφερειών και για την  

αντιμετώπιση στρεβλώσεων όπως η εκλεξιμότητα υαλοπινάκων. 

Η προβλεπόμενη χρηματοδότηση για την Κρήτη σύμφωνα με τις εξαγγελίες του υπουργείου είναι 31 εκατ. ευρώ 

και με δεδομένο ότι για να ενταχθεί ένα σπίτι στο πρόγραμμα θα πρέπει να ανέβει τρεις κατηγορίες που για ένα 

σπίτι 100 τμ της δεκαετίας του 1970 προϋποθέτει ελάχιστο κόστος 16.000 ευρώ,  τα 31 εκατομμύρια  θα φτάσουν  

το πολύ για 1938 αιτήσεις αλλά σε κάθε περίπτωση το ποσό που προβλέπεται για την Κρήτη είναι απαράδεκτα 

χαμηλό σε σύγκριση με άλλες περιφέρειες αλλά και ως ποσοστό του συνολικού ποσού και δεν λαμβάνει υπόψη 

τις αυξημένες ανάγκες που σας έχουν τεθεί με άλλη παρέμβαση μας σχετικά με το νέο διεθνές  αεροδρόμιο στο 

Καστέλι.  

Με δεδομένο ότι και στο προηγούμενο πρόγραμμα το ποσό που διατέθηκε για την Κρήτη ήταν 30 εκατομμύρια 

περίπου το ίδιο η πλατφόρμα έκλεισε στα 45 λεπτά αφήνοντας μόνο απογοήτευση στους πολίτες και 

Επειδή έχουν διατυπωθεί σημαντικές ενστάσεις για το «ρίξιμο» της Κρήτης και μάλιστα από Κρητικό Υπουργό με 

Κρητικό Πρωθυπουργό αλλά και για τις προδιαγραφές και επιλεξιμότητες 

Ερωτάστε κύριε υπουργέ  

-Προτίθεστε να προβλέψετε για την Κρήτη την αναγκαία χρηματοδότηση για να ενταχθούν περισσότερα σχέδια; 

-Τι σκοπεύετε να κάνετε με τις στρεβλώσεις που προκαλούν ορισμένοι κανόνες του προγράμματος; 

 

                                                                   

  Ο ερωτών Βουλευτής 
 

 

    Βασίλης Κεγκέρογλου     
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